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Datum: 2024-10-14 
Diarienummer: Dnr 

SVAR PÅ INTERPELLATION 
Kommunfullmäktige 

  

Svar på interpellation ställd av Felix Byström (SD) till 
ordförande i kultur- och fritidsnämnden Eeva Laine (S) om 
kötider för ridskola 

Som interpellanten skriver tog kultur- och fritidsnämnden fram en rapport 

om ridsportens förutsättningar under 2021. 

I samband med att nämnden godkände rapporten tog en enig nämnd också 

beslut om att nämnden endast ska ingå nyttjanderättsavtal med ridföreningar 

som bedriver allmän ridskola. 

Den allmänna ridskolan ska göra det möjligt att rida och att ha ett 

hästintresse utan att äga en häst. 

Det avtalet som sades upp som följd av det tidigare beslutet i kultur- och 

fritidsnämnden, som jag nämner i ovan text, handlade om ett avtal med en 

privat ridskola som drivit sin verksamhet i kommunens lokaler. 

 

Kösituationen för ridsporten kartlades när rapporten om ridsportens 

förutsättningar togs fram och när arbetet med strukturprogram startades togs 

aktuella siffror in.  

Aktuella siffror för kötider kommer att ses över innan förslag på 

strukturprogram läggs fram till nämnden och därför är mitt svar på första 

frågan, ja, utvecklingen för aktuell statistik följs upp.  

 

Angående fråga två i interpellationen, kommunen har inte stängt några stall 

utan sagt upp ett avtal med en privat ridskola med medlemsägda hästar för 

att kunna använda lokalerna till en allmän ridskola och då kunna erbjuda 

möjligheten för fler barn och unga att rida eller att utveckla sitt hästintresse. 

Avtalet sades upp som följd av det beslut kultur- och frititdsnämnden tog i 

enighet under 2021 och har således inte med strukturprogram att göra.  

 

För Mittenstyret 

Eeva Laine (S) 

Ordförande i kultur- och fritidsnämnden  
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